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DISCOVER
TASMANIA
TASSIESTYLE INDULGENCE

Launceston | Cradle Mountain | Freycinet N.P | Richmond |
Hobart | Bonorong Wildlife Park | Curringa Farm | Mt. Wellington

“紫”爱塔斯马尼亚 纯澳乐活
朗塞斯顿 | 摇篮山 | 菲欣纳国家公园 | 里奇蒙 |

霍巴特 | 波诺朗野生动物园 | 柯林佳农场 | 威灵顿山

OMEL08_001
 Cradle Mountain

Cradle Mountain–Lake St Clair National Park, with its ancient rainforests 
and alpine heaths, is home to the world-famous Overland Track and iconic 
Cradle Mountain. Part of the Tasmanian Wilderness World Heritage Area.

摇篮山
摇篮山是世界自然遗产中的一员。摇篮山-圣佳尔湖国家公园坐落于整个塔省
的西北部，是由于几亿年前的冰川作用而形成的群山，登上山顶可以俯瞰下
面的湖泊。这里在冬天和夏天都有非常独特的景色。

Date Validity: JULY 2019 onwards

Table Cape Tulip Season
Late September - Mid October

Bridestowe Lavender Season
Late December - Mid January

AUSTRALASIA 澳洲



Wineglass Bay

We wander for distraction but 
we travel for fulfillment

- Hilaire Belloc

DAY 1 Depart at KLIA

DAY 2 Melbourne  Launceston
- / - / Western Dinner

Start the trip by paying a visit to the Tasmanian Gourmet Sauce 
Co. At the Tasting Room, enjoy tasting variety of sauces and get 
some recipes to try with.

DAY 3 Launceston -95km- Sheffield -54km- 
Cradle Mountain -141km- Launceston  

Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner 

Cradle Mountain Lake St.Clair National Park Tour
En-route to Cradle Mountain-Lake St. Clair National Park, 
photostop at the famous Sheffield murals featuring Cradle 
Mountain. Explore the Cradle Mountain on a shuttle bus to 
experience the wild landscape with a wealth of wildlife. Have fun 
spotting some of the unique wildlives while walking along Dove 
Lake, one of the Tasmania’s most pristine walkways. 

DAY 4
Launceston -186km- Freycinet 
National Park -162km- Richmond
-27km- Hobart  

Hotel Breakfast / Western Lunch / Hotel Dinner 

Freycinet National Park
Embark on a 90-minutes walk up to the Wineglass Bay Lookout 
to marvel at the famous curved bay with a glitzing white sandy 
beach below. (Alternatively, you can opt for an easier walk at 
Cape Tourville’s boardwalks perched on spectacular cliffs.)

Freycinet Marine Farm
Taste some of the freshest Tasmania’s oyster from the Great Oyster 
bay at Freycinet Marine Farm before continuing our journey to 
Launceston. (ONLY half a dozen per person)

Richmond Village
Travel to the historical Richmond Village, one of Australia’s most 
unique and historical towns dating from the 1820s. Explore the 
village’s convict build homes, classic Georgian mansions and 
small cottages before checking in at hotel.

DAY 5 Hobart  
Hotel Breakfast / - / - 

Salamanca Market & Hobart Free at Leisure
Every Saturday, Salamanca Place comes alive with its famous 
Salamanca Market. Over 300 stallholders sell fresh and gourmet 
produce, arts and crafts from all over Tasmania. There are just 
too many things to see and do in Hobart. Today, you will get to 
decide how you want to spend the day in Hobart.
*Please refer to the recommended optional list at your own cost*

DAY 6
Hobart -30km- Bonorong Wildlife Park 
-50km- Curringa Farm -82km- Tas Live 
Abalone -8km- Hobart

 
Hotel Breakfast / BBQ Lunch / Western Dinner 

Bonorong Wildlife Park
Visit Bonorong Wildlife Park, home to Australia’s much loved and 
unique native animals overlooking Brighton Valley. Get close with 
Tasmanian devil, wombats, koalas, kangaroos, cockatoos and 
echidnas.

Curringa Farm Tour
Continue to Curringa Farm, a 300 hectares working sheep and 
crop farm set in natural bushland. Watch a sheep shearing 
demonstration, marvel at the farm dogs at work, view crops in 
season, browse the shops and enjoy a delicious BBQ lunch before 
leaving.

Tas Live Abalone Tour & Tasting
Explore the wild abalone industry and browse the factory to 
touch live abalones. Enjoy an abalone tasting session and 
purchase different types of abalone at factory wholesale prices!

DAY 7 Hobart -18km- Mt. Wellington 
Melbourne / Depart for home  

Hotel Breakfast / Western Lunch / - 

Mt. Wellington
In the morning, enjoy superb panoramic views of Hobart and 
its surroundings at Mt. Wellington look-out stretches up to 4170 
ft. above sea level. Have lunch at one of the Tasmania’s most 
awarded winery restaurant, Frogmore Creek before your flight 
back to Kuala Lumpur via Melbourne.

DAY 8 Arrival Home
Arrival home with sweet memories.
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Table Cape Tulip Season  Late September – Mid October

DAY 2 Melbourne  Launceston -147km- Burnie
- / - / Western Dinner
 
Start the trip with a visit to the Tasmanian Gourmet Sauce Co. At the Tasting Room, enjoy tasting varieties of sauces and get some 
recipes to try. 

After lunch, depart to Burnie for overnight stay. 

DAY 3 Burnie -25km- Table Cape Tulip Farm -120km- Cradle Mountain -54km- Sheffield -95km- Launceston
Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner 

Table Cape Tulip Farm 
During the Tulip season, a full tulip experience awaits at this iconic tulip farm. Wander through the tulip fields and take marvellous 
shots of rows and rows of flowers of different colours. Learn about floral arrangements and enjoy some refreshment.

Cradle Mountain - Lake St. Clair National Park Tour  
En-route to Cradle Mountain-Lake St. Clair National Park, photostop at the famous Sheffield murals features Cradle Mountain. 
Explore the Cradle Mountain on a shuttle bus to experience the feel of the wild landscape with a wealth of wildlife. Enjoy spotting 
its unique wildlife and take a walk along the Dove Lake, one of Tasmania’s most pristine walkways. 

*DAY 4 onwards will proceed with the normal schedule. 

Bridestowe Lavender Season  Late December – Mid January

DAY 2 Melbourne  Launceston -52km- Bridestowe Lavender Farm -52km- Launceston
- / - / Western Dinner

Start the trip with a visit to the Tasmanian Gourmet Sauce Co. At the Tasting Room, enjoy tasting varieties of sauces and get some 
recipes to try. 

Bridestowe Lavender Farm
Our visit coincides with the bloom season of lavender flowers purple and maroon lavender blooms will take your breath away and 
create a memory that last a lifetime. Witness how lavender oil is processed, enjoy the yummy lavender ice-cream and browse the 
shop for your favorite products including the famous Bobbi, the lavender bear.

*DAY 3 onwards will proceed with the normal schedule. 

Table Cape Tulip Farm

Bridestowe Lavender Farm

Tour which falls into specific flowery season will follow the route as below:



第1天 从吉隆坡国际机场出发

第2天 墨尔本  朗塞斯顿
- / - / 西式晚餐

参观获奖无数的塔斯马尼亚果酱厂，这里有种类繁多的自家制酱料等您
来品尝。

第3天 朗塞斯顿 -95公里- 谢菲尔德 - 54公里- 
摇篮山 - 141公里- 朗塞斯顿

 
酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐 

摇篮山-圣克莱尔湖国家公园
来到圣克莱尔湖国家公园前，我们将在以摇篮山为背景的谢菲尔德壁画
前拍照留念。之后，搭乘园内的穿梭巴士游览，穿梭体验野生动物与生
态的自然气息。接着，沿着塔斯马尼亚最原始的鸽子湖人行道漫步，欣
赏荒野景象。

第4天 朗塞斯顿 -186公里- 菲欣纳国家公园 
-162公里- 里奇蒙 -27公里- 霍巴特  

酒店早餐 / 西式午餐 / 酒店晚餐 

菲欣纳国家公园
前往菲欣纳国家公园，我们徒步约90分钟登上酒杯湾瞭望台俯瞰耀眼白
沙与湛蓝海水相映的无瑕半月形海滩。(或者，您也可以选择在开普图
为尔步道轻松漫步欣赏令人难以忘怀的景色）

菲欣纳海洋农场
接下来，我们将鲜尝菲欣纳海洋农场大生蚝湾水域的新鲜塔斯马尼亚生
蚝，之后出发前往朗塞斯顿。(每人仅限享用半打)

里奇蒙村庄
驱车前往澳大利亚19世纪初的特色历史小镇——里奇蒙村庄。您将探索
其村庄由囚犯建造的房屋、经典格鲁吉亚豪宅及小屋。接着入住酒店。

行程将依据特定花季而有所不同，请参考以下行程：

第5天 霍巴特
 

酒店早餐 / - / - 

萨拉曼卡市集 & 霍巴特自由活动
每逢星期六, 萨拉曼卡广场都因萨拉曼卡市集而变得更加有活力。超过
300多个摊贩在此销售塔斯马尼亚各种的新鲜美食，手工艺品和艺品。
霍巴特精彩活动之多，就让您来决定如何享受这里的自由时光吧！
 *活动推荐可参阅自费项目列表*

第6天
霍巴特 -30公里- 波诺朗野生动物园 
-50公里- 柯林佳农庄 -82公里-参观鲍鱼厂
&品尝 -8公里- 霍巴特

酒店早餐 / BBQ午餐 / 西式晚餐

波诺朗野生动物园
波诺朗野生动物园位于布赖顿谷，栖息着各种澳洲的独特动物，如塔斯
马尼亚恶魔、袋熊、考拉、袋鼠、鹦鹉和针鼹等等。您可以在此与您喜
爱的动物做近距离接触。

柯林佳农庄
柯林佳农庄占地300公顷，是一座位于天然丛林里的绵羊养殖农庄。您
可以在此体验传统牧场生活，观赏剪羊毛、工作中的狗儿和在季的庄
稼，更可以游览农庄里的商店。离开农庄前，享用其美味的烧烤午餐。

参观鲍鱼厂&品尝
透过鲍鱼工厂导览与解说，深入认知澳洲鲍鱼的各种知识。品尝鲍鱼
后，您也可以以工厂批发价来购买不同类型的鲍鱼哦！

第7天 霍巴特 -18公里- 威灵顿山  墨尔本/
返回家园

 
酒店早餐 / 西式午餐 / - 

威灵顿山
早上，从海拔4170英尺的威灵顿山瞭望台观望霍巴特和周边的绝色美景。
接着到塔斯马尼亚著名的葡萄酒酿酒厂—— Frogmore Creek享用丰盛
的饯别午餐后，搭乘航班返回吉隆坡，中途于墨尔本转机。

第8天 抵达家园
带着甜蜜回忆抵达家园。

郁金香花季 9月末- 10月中旬
 

第2天 墨尔本  朗塞斯顿 -147公里- 伯尼

- / - / 西式晚餐

参观获奖无数的塔斯马尼亚果酱厂，类繁多的自家制酱料等您来品尝。

午餐后，前往伯尼过夜。

第3天 伯尼 -25公里- 桌角郁金香农场 -120公里- 摇篮山 -54公里- 谢菲尔德 -95公里- 朗塞斯顿

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

桌角郁金香农场
郁金香季节期间，享受漫步于缤纷郁金香田野的滋味，了解花卉布置之余还可以享用茶点。

摇篮山-圣克莱尔湖国家公园 
来到圣克莱尔湖国家公园前，在以摇篮山为背景的谢菲尔德壁画前拍照留念，再搭乘园区巴士，游览园区的自生态。接着，沿着塔斯马尼亚最
原始的鸽子湖人行道漫步，欣赏荒野景象。

薰衣草花季 12月末- 1月中旬 
 

第2天 墨尔本  朗塞斯顿 -52公里- 布莱德斯托薰衣草农场 -52公里- 朗塞斯顿

- / - / 西式晚餐

参观获奖无数的塔斯马尼亚果酱厂，类繁多的自家制酱料等您来品尝。

布莱德斯托薰衣草农场
我们将带您参观紫色薰衣草盛开的薰衣草农场，让您留下难以忘怀的回忆。见证薰衣草油的加工过程
享受美味的薰衣草冰淇淋和浏览礼品店购买您喜爱的商品，当然少不了著名的薰衣草小熊鲍比。

继续第4天行程

继续第3天行程



Mt. Wellington Lookout

Bonorong Wildlife Park Freycinet Marine Farm

Tasmanian Devil

Salamanca MarketRichmond Village



Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2.	 AVC reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due 

to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3.	 AVC is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVC reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVC’s tours shall travel at his/her own risk. AVC shall not be held 
liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes 
in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5.	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVC refers to Apple Vacations & Conventions Sdn Bhd

West Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if 

required.
2.	 Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed. (Apply on Europe & 

Other Countries itineraries)
3.	 Triple Room is based on two double bed. (Apply on America itineraries, except 

Hawaii)
4.	 Triple Room only allowed 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for child. For 3 

adults, two rooms required with one person paying the Single Supplement. (Apply on 
South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月 (从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准
证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与苹果旅游团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，苹果旅游一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1.	 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2.	 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3.	 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外。)
4.	 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外。)

For Agent Use Only:

03-2143 3939
LET’S HAVE A CHATAPPLE VACATIONS

STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

2Nights 2晚 Launceston 朗塞斯顿 Grand Chancellor / Mercure Launceston / Best Western Plus 
大总管酒店 / 美居酒店 / 贝斯特韦斯特PLUS酒店

Hand-picked Hotel 精选酒店

3Nights 3晚 Hobart 霍巴特 Old Woolstore Apartment Hotel / RACV / RACT HOBART 
老羊毛店公寓酒店 / RACV / RACT霍巴特公寓酒店

Hand-picked Hotel 精选酒店

1Night 1晚 Burnie 伯尼 Beachfront Voyager / The Madsen Boutique Hotel 
海滨旅行者 / 美德森精品酒店 Hand-picked Hotel 精选酒店

1Nights 1晚 Launceston 朗塞斯顿 Grand Chancellor / Mercure Launceston / Best Western Plus 
大总管酒店 / 美居酒店 / 贝斯特韦斯特PLUS酒店

Hand-picked Hotel 精选酒店

3Nights 3晚 Hobart 霍巴特 Old Woolstore Apartment Hotel / RACV / RACT HOBART 
老羊毛店公寓酒店 / RACV / RACT霍巴特公寓酒店

Hand-picked Hotel 精选酒店

ACCOMMODATION  住宿

*Complimentary Wi-Fi services on hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability.)  *酒店大厅均提供免费无线网络。(客房网络服务则因酒店而异)

Late September - Mid October  9月末- 10月中旬

OPTIONAL TOUR / 自费项目	 PRICE (AUD) 价格(澳币)

Tasmanian Seafood Seduction 塔斯马尼亚海鲜饕餮大餐	
Enjoy rock lobster and oyster shucked straight from the water, and witness your guide dive for abalone and sea urchin. 	 $ 685 / Adult 成人
Be delighted as your catch turns into delicious seafood feast accompanied by gourmet local product and	 $ 685 / Child 儿童
Tasmanian wines, boutique beers, ciders and juices. Fresh produce will be provided throughout the day.	 (3 - 16 years old/岁)
现捕的新鲜生蚝、龙虾、鲍鱼、海胆等海产，将转化为餐桌上的丰盛海鲜佳肴，无限量任您享用。在配塔斯马尼亚葡萄酒、精品啤酒或苹果酒
一同享用，外头可见优美的德文特河，极致享受就在此时！

Museum of Old and New Art (MONA) MONA 艺术博物馆	
Includes return ferry to Museum of Old and New Art and museum entry fees, an art museum located within the Moorilla	 $ 93 / Adult 成人 
winery on the Berriedale Peninsula in Hobart, Tasmania. It is the largest privately funded museum in Australia.	 $ 65 / Child 儿童	
此为澳洲最大的私人博物馆。这座艺术天堂里不丹收藏许多珍藏品，建于河岸高地上的博物馆建筑本身就是一件艺术品。	 (4 - 18 years old/岁)
(费用包含入门票及博物馆往返渡轮船票。)

Bruny Island Traveller  布鲁尼岛一日游	
Bruny Island Traveller is a full day tour to Bruny Island, exploring spectacular landscapes and gourmet local produce.	 $ 175 / Adult 成人 
This is a delicious day out where every course on the menu is a stop on your journey. 	 $ 150 / Child 儿童
The tastings will surely enlight your taste buds throughout the day.	 (3 - 17 years old/岁)
布鲁尼岛除了拥有壮观的地貌，这美食佳酿绝更不容错过！逐一品尝道地葡萄酒、生蚝、芝士、巧克力、威士忌等，绝对让您大饱口福！	

Note: 1) Price are provided by local suppliers and its subject to change without prior notice.
           2) All optional need to book in advance before tour departure and if your order can’t be fulfilled, you will be offering  an alternative option or else will be fully refund.
备注：1) 最终活动费用以当地经营业者为标准，价格随时可能作出调整。 2) 自费项目需在出发前预订,预订不成功则另选活动项目或全额退款。

Printed Date Jun 2019

Number of Meals:
Lunch 	 - 4 
Dinner 	- 4

餐饮数量:
午餐 - 4 
晚餐 - 4

MEAL PLAN  餐饮安排 HIGHLIGHTS 行程亮点

	 Cradle Mountain Lake St. Clair National Park	 	 摇篮山-圣克莱尔湖国家公园
	 Wineglass Bay, Freycinet National Park	 	 酒杯湾，菲欣纳国家公园
	 Oyster Tasting (Half a dozen per person)	 	 鲜尝生蚝 (每人半打)

•	 Salamanca Market (Saturday only)	 •	 萨拉曼卡市集 (每逢星期六)
	 Bonorong Wildlife Park	 	 波诺朗野生动物园
	 Sheep Shearing, Curringa Farm	 	 观赏剪羊毛，柯林佳农庄

•	 Mt. Wellington	 •	 威灵顿山

 Note: Entrance tickets are included.	  注释：包含入门票


